
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr LVI/2022

LVI sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 20 maja 2022 r. w sali posiedzen  Urzędu

Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie.  Obrady  rozpoczęto  w  dniu  20  maja  2022  r.  o  godz.  10.30,

a  zakon czono  o  godz.  12.10  tego  samego  dnia.  Listy  obecnos ci  radnych  i  gos ci  zaproszonych

stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członko w.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marzanna Chuchro

3. Barbara Frątczak

4. Ryszard Frątczak

5. Edyta Gło wczyn ska

6. Krystyna Kacprzak

7. Katarzyna Kalinowska

8. Krzysztof Krusin ski

9. Janusz Łopacin ski

10. Anna Michalak

11. Grzegorz Siwin ski

12. Ryszard Szubert

13. Barbara Wis niewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielin ska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Krzysztof Krusin ski. Na podstawie listy obecnos ci 

stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko w.

      P u n k t 2

Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz@  porządek  obrad  sesji  zawarty  został  w  zawiadomieniu

o zwołaniu sesji,  kto ry otrzymali wszyscy radni.  Zaproponował wprowadzic  do porządku obrad

dodatkowy  punkt:  „  Podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022 – 2043” – punkt ten zaproponował

rozpatrzec  jako 18 porządku posiedzenia.



Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

      P u n k t 3

Przyjęcie protokołu LV sesji

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  protoko ł LV sesji otrzymali radni wraz z zawiadomieniem

o sesji.                                        

Zwro cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos  z pan stwa radnych ma pytania względnie uwagi do 

przedłoz@onego protokołu?”

Z uwagi na brak uwag do protokołu, Przewodniczący Rady poddał protoko ł pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LV sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

    P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz@  sprawozdanie  z  działalnos ci  międzysesyjnej  otrzymali

radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie sprawozdania, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos  z pan stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?”

Z  uwagi  na  brak uwag i  pytan ,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego punktu porządku

obrad.



Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

  P u n k t 5

Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie za 2021r. 

oraz świetlicy wiejskiej w Pomarzanach Fabrycznych

Przewodniczący Rady poinformował,  iz@  sprawozdanie z działalnos ci  Gminnego Os rodka Kultury

w Kłodawie za 2021 r. oraz s wietlicy wiejskiej w Pomarzanach Fabrycznych otrzymali radni wraz 

z  zawiadomieniem  o  sesji.  Dodał,  iz@  ze  sprawozdaniem  zapoznali  się  radni  na  wspo lnym

posiedzeniu  w  dniu  17  maja  2022  r.  oraz  wysłuchali  wyjas nien  Dyrektora  Gminnego  Os rodka

Kultury w Kłodawie. Zaproponował, aby nie odczytywac  sprawozdania na sesji.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos  z pan stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?”

Z  uwagi  na  brak uwag i  pytan ,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego punktu porządku
obrad.

  P u n k t 6

Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Biblioteki Publicznej w Kłodawie za 2021 r.

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  sprawozdanie z działalnos ci Biblioteki Publicznej w 

Kłodawie za 2021 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

Dodał, iz@  ze sprawozdaniem zapoznali się radni na wspo lnym posiedzeniu w dniu 17 maja 2022 r.

oraz wysłuchali wyjas nien  Dyrektora Gminnego Os rodka Kultury w Kłodawie. Zaproponował, aby

nie odczytywac  sprawozdania na sesji.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos  z pan stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?”

Z  uwagi  na  brak uwag i  pytan ,  Przewodniczący Rady przeszedł  do kolejnego punktu porządku
obrad.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

                                          P u n k t 7

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za 

rok 2021

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego instytucji kultury za rok 2021 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Gminy pana  

Grzegorza Dzięgielewskiego. Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „



Czy ktos  z pan stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”    

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za rok 

2021. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/389/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

  P u n k t 8

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.( dot. działki nr 

115/2)

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie  wyraz@enia zgody na sprzedaz@  

nieruchomos ci otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Burmistrza  pana  Piotra

Michalaka.  Następnie  Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  radnych  z  pytaniem  –  „  Czy  ktos 

z pan stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?” Z uwagi

na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyraz@enia zgody na sprzedaz@  nieruchomos ci.( dot. działki nr 115/2). 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/390/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.



P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.( dot. działki 

1056/4)

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie  wyraz@enia zgody na sprzedaz@

nieruchomos ci otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Burmistrza  pana  Piotra

Michalaka.  Następnie  Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  radnych  z  pytaniem  –  „  Czy  ktos 

z pan stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?” Z uwagi

na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyraz@enia zgody na sprzedaz@  nieruchomos ci.( dot. działki 1056/4). 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/391/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

P u n k t 10

Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Kłodawa z organizacja-

mi pozarządowymi w roku 2021

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  sprawozdanie z realizacji Programu wspo łpracy Gminy 

Kłodawa z organizacjami pozarządowymi w roku 2021 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem 

o sesji.

O przedstawienie sprawozdania Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza pana Piotra Michalaka. 

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do  kolejnego punktu porządku 

posiedzenia.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.



P u n k t 11

 Podjęcie uchwały w sprawie pomnika "Aleja lipowa"

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie pomnika "Aleja lipowa"

otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza pana Piotra 

Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie pomnika "Aleja lipowa". 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/392/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

P u n k t 12

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego po nazwą "Zmiana miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

dla wybranych terenów w Gminie Kłodawa-Etap X"

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz@  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  po  nazwą  "Zmiana  miejscowych  plano w

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych tereno w w Gminie Kłodawa - Etap X" otrzymali

radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza pana Piotra 

Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 



Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

po nazwą "Zmiana miejscowych plano w zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

tereno w w Gminie Kłodawa-Etap X". 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/393/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Klubu Dziecięcego "Kleks" w Kłodawie 
oraz nadania mu statutu

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Klubu

Dziecięcego "Kleks" w Kłodawie oraz nadania mu statutu otrzymali radni wraz z zawiadomieniem

o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Zastępce burmistrza panią 

Katarzynę Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Klubu Dziecięcego "Kleks" w Kłodawie oraz 

nadania mu statutu. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 



Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/394/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Klubie 

Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokos ci opłat za

pobyt dziecka w Gminnym Klubie Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokos ci

opłaty za wyz@ywienie otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Zastępce burmistrza panią 

Katarzynę Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokos ci opłat za pobyt dziecka w Gminnym Klubie 

Dziecięcym "Kleks" w Kłodawie oraz maksymalnej wysokos ci opłaty za wyz@ywienie.. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/395/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

 P u n k t 15

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych 
w Kłodawie oraz nadania mu statutu

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz@  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  w  sprawie

utworzenia Centrum Usług Wspo lnych w Kłodawie oraz nadania mu statutu otrzymali radni wraz 

z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Zastępce  burmistrza  panią

Katarzynę Hamiga.



Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspo lnych w 

Kłodawie oraz nadania mu statutu. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/396/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

 P u n k t 16

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w w sprawie wspólnej obsługi organizacyjno-

administracyjnej oraz finansowej jednostek organizacyjnych Gminy Kłodawa zaliczanych do 

sektora finansów publicznych

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz@  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  w  sprawie

wspo lnej  obsługi  organizacyjno-administracyjnej  oraz  finansowej  jednostek  organizacyjnych

Gminy  Kłodawa  zaliczanych  do  sektora  finanso w  publicznych  otrzymali  radni  wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Zastępce  burmistrza  panią

Katarzynę Hamiga.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w w sprawie wspo lnej obsługi organizacyjno-

administracyjnej oraz finansowej jednostek organizacyjnych Gminy Kłodawa zaliczanych do 

sektora finanso w publicznych.. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/397/2022 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

 P u n k t 17

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budz@etowej na 

2022 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  gminy  pana

Grzegorza Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budz@etowej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/398/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

 P u n k t 18

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022-2043 (dod.pkt.)

Przewodniczący Rady poinformował, iz@  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022-2043 otrzymali radni 

wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  gminy  pana

Grzegorza Dzięgielewskiego.



Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2022-2043 (dod.pkt.). 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło wczyn ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin ski, Janusz Łopacin ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin ski, Ryszard Szubert, Barbara Wis niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin ska

Uchwała Nr LVI/398/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

 P u n k t 19

Przedstawienie protokołu nr 28/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. Komisji Rewizyjnej

z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Miasta i Gminy w Kłodawie nt.” Kontrola wydatków 

związanych z przebudową ul. Łąkowej w Kłodawie z 2021 r. „Kontrola pod względem zasad 

stosowania ulg i umorzeń podatków i należności finansowych w Urzędzie Miasta i Gminy

w Kłodawie za 2021 r. oraz kontrola kwoty zadłużenia od podatników dla Urzędu Miasta

i Gminy w Kłodawie”

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Adam Chmiel  przedstawił   protoko ł  nr  28/2022 z  dnia  25

kwietnia  2022  r.  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy

w Kłodawie nt.”  Kontrola wydatko w związanych z przebudową ul. Łąkowej w Kłodawie z 2021 r.

„Kontrola  pod  względem  zasad  stosowania  ulg  i  umorzen  podatko w  i  nalez@nos ci  finansowych

w Miasta  i Gminy w Kłodawie za 2021 r. oraz kontrola kwoty zadłuz@enia od podatniko w dla Urzędu

Miasta i Gminy w Kłodawie”

Burmistrz Piotr Michalak odnio sł się do przedstawionego protokołu. Nadmienił, iz@  nie chciałby, aby

przedstawione liczby w protokole były odebrane przez  radnych czy mieszkan co w oglądających

sesję,  ze  administracja  nic  nie  robi.  Cały  czas  jest  czyniona  egzekucja,  wiele  zaległos ci  zostało

uregulowanych przez podatniko w. Stan zadłuz@enia w poro wnaniu do lat ubiegłych się zmienił  ,

zadłuz@enie się zmniejszyło. Nie ma samorządu w Polsce , gdzie nie ma  zaległos ci podatkowych.

Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem – „ Czy ktos  z pan stwa radnych ma pytania

względnie uwagi do przedstawionego protokołu ?” 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.



Protokół nr 28/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 18 

do protokołu.

 P u n k t 20

Interpelacje i wnioski radnych

Radny Grzegorz Siwin ski zwro cił się o informację czy zostanie zakupiony dodatkowy tłuczen  na 

drogi.

Burmistrz Piotr Michalak poinformował, iz@  zostanie zakupiony tłuczen  na drogi i rozdysponowany

na sołectwa.  

Radna  Aneta  Zielin ska  zwro ciła  się  o  naprawę  ubytko w  nawierzchni  dro g  m.in.  na

jednokierunkowej ulicy Władysława Kapicy, czy na ul. Jo zefa Grzymskiego przy aptece.

Ponadto radna zwro ciła uwagę, ze na chodniku wzdłuz@  ul. Dąbskiej jest bardzo duz@o chwasto w.

Burmistrz  wyjas nił,  iz@  ul.  Dąbska   podlega  administrowaniu  przez  wojewo dztwo.  Odnos nie

ubytko w w drogach poinformował, iz@  odbył się przegląd dro g po okresie zimowym  i ubytki zostaną

uzupełnione na drogach.

 P u n k t 21

 Wolne wnioski

 P u n k t 22

Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad LVI sesji i zamknął obrady  

wypowiadając słowa: „Zamykam obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”.

 

    Przewodniczący Rady
(-) Krzysztof Krusin ski

 

Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


